



GLASS ART ASSOCIATION OF CANADA
2025 Nomination Form

Please indicate your interest no later than June 7, 2025, by emailing the President at gaacpresident@gmail.com

- ☐ I am interested in volunteering for the position of Vice President for a 2 2-year term, followed by a 3-year term as President with the Glass Art Association of Canada.
- ☐ I am interested in volunteering for the position of Executive Board Member for a minimum of 2 2-year term with the Glass Art Association of Canada.
- ☐ I would like to nominate the following person for an Executive Board position.

Name: _____

Phone: _____ Email: _____

Position(s) for which I or my nominee would like to be considered:

Why I or my nominee would be a good candidate for the position(s) listed above:

I hereby acknowledge the person I have nominated or myself is a current member of GAAC and has consented to serve in this position.

Signature _____

Date _____

Thank you for your continued support of GAAC.

You will be contacted by the President after the AGM to be held in June 2025.

Questions? Please contact our President [Diana Fox](#)



ASSOCIATION DES ARTS DU VERRE DU CANADA (GAAC)
Formulaire de candidature

Veuillez indiquer votre intérêt au plus tard le 24 mai 2023 en envoyant un courriel à la présidente à gaacpresident@gmail.com

- ☐ Je souhaite faire du bénévolat pour le poste de vice-président pour un mandat de 2 ans suivi d'un mandat de 3 ans en tant que président de l'Association des arts du verre du Canada.
- ☐ Je souhaite faire du bénévolat pour le poste de membre du conseil d'administration pour un mandat d'au moins 2 ans avec l'Association des arts du verre du Canada..
- ☐ J'aimerais nommer la personne suivante pour un poste au sein du conseil d'administration.

Nom: _____

Téléphone : _____ Courriel : _____

Poste(s) pour le(s)quel(s) moi-même ou mon candidat aimerions être pris en considération :

Pourquoi moi ou mon candidat ferions un bon candidat pour le(s) poste(s) listé(s) ci-dessus :

Je reconnais par la présente que la personne que j'ai nommée ou moi-même sommes un membre actuel de la GAAC et a consenti à occuper ce poste.

Signature : _____ Date : _____

Merci pour votre soutien continu à la GAAC.

Vous serez contacté par la Présidente après l'AGA qui se tiendra le Juin 2025.

Des questions? Veuillez contacter notre présidente [Diana Fox](#)